
REFERAT 29.10.2019 Møtet gjelder:  Samarbeidsutvalg og skolemiljøutvalg Rensvik 

skole  
Dato og tid:  29.10.2019  

Sted:  Grupperom  

Deltakere:  To fra elevrådet, sekretær Sander Hellerud og 

leder Sarah L. Bakeng-Rogne, 

to fra FAU, Line Bøe og Rune Bjerkestrand 

to fra undervisningspersonalet, Anders Grøtte 

og Marit B Risan, fagarbeider Aud Gunvor 

Eide, to fra ledelsen Marianne Leithe og Åsa 

Rasmussen. 

Frafall politiker Linda Myrseth 
Referent:  Marianne 

Møteinnkaller:  Leder  

Meld forfall til:  Kontoret 

 

 

Sak 1 
19/20 

Kommunen ønsker innspill om nye 
opptaksgrenser for skolene 
 
 
 
 
 
 
 
Det er vedtatt sammenslåing av Rensvik 
og Bjerkelund i nytt felles bygg.  

 Det reelle elevtallet bør stå ved 
siden av kapasitet på hver 
enkelt skole. 

 Omsundveien - ønsker at 
politikerne ser på denne veien 
en gang til. At elever får gå på 
samme skole uansett på hvilken 
side av veien man bor. 
 

 Det bør være gode prosesser 

med tanke på infrastruktur, 

trafikklysregulering og lignende  
      og eventuelt sambruk med FUS. 

Representantene fra elevrådet 

ønsker seg en ny felles skole på 

Frei. 

 

Sak 2 
19/20 
 
 

Kommunen ønsker innspill om 
kommunens ordensreglement 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 Se på språket i 
ordensreglementet slik at 
reglene blir forstått av de 
minste elevene. Reglene må 
også få en mer positiv vinkling, 
unngå ord som “ikke”. 

 

 Spesifisere dette punktet i 
ordensreglementet punkt 4 om 
bruk av tyggegummi. Su vil at 
tyggegummi skal stå.  

 

 Elektriske framkomstmiddel, 
ønsker ikke at elevene skal 
bruke disse tur/retur skolen. 



 (Skolens mål: Grønn pause i 
forb. med HOPP, vi må 
praktisere det ekstra lille 
måltidet på alle trinn.) 

 

 Skolens mål: Alle må følge opp 
dette punktet med tøy, man tar 
av lue, caps og hette når det er 
undervisning.) 
 

Sak 3 
19/20 
 
 

Kommunen ønsker innspill om 
sommerstengt SFO i uke 29 og 30 

 I utg.pkt skal det gå, men det 
skaper utfordringer for 
foreldre/foresatte.  

       Se på ordning med bindende    
påmelding.  

Sak 4 
19/20 
 
 

Kommende planlagte aktiviteter og 
tilbud fra skolen 

 Ny fagplan kommende skoleår 
med økt fokus på dybdelæring 
og tverrfaglighet. Vi vil se  

færre mål og økt fokus på de viktige 
temaene.  

 Lærerne skal gjennom en 
Kompetansepakke fra Udir. 

 Skolen har lagt om til lengre 
undervisningsøkter. 

Sak 5 
19/20 
 

Saker fra Elevrådet  Elevrådet ønsker leksefri skole, 
representantene for elevrådet 
sier lekser fører til stress og at 
lekser fører til hindring for 
andre aktiviteter. Dersom det 
ikke blir leksefri skole, ønsker 
elevene en likhet når det 
gjelder leksemengde.  

       (Ukelekse er en fin ordning). 
 

Sak 6 
19/20 
 
 

Saker fra FAU  Fau ønsker innspill fra Elevrådet 
om de ønsker noe. 

 
 Elevrådet ønsker: 

 “Ufo-disse" 

 Gapahuk  

 Benker 

Sak 7 
19/20 
 
 

Eventuelt Ingen saker på eventuelt 

   

 


